
Zápis z finančního výboru ze dne 7. 2. 2022 

Přítomní členové: Michal Gabriel, Petr Soukup, Hana Kniha, Michal Kniha 

Omluvení: -------- 

Předseda finančního výboru přivítal přítomné členy a seznámil je s následujícím programem: 

1) Projednání návrhu rozpočtu Městské části Praha – Klánovice, včetně důvodové zprávy.  
2) Projednání návrhu střednědobého výhledu rozpočtu do roku 2027  
3) Informace o změně způsobu financování sportovních a volnočasových spolků naší Městské 

části. 
4) Různé 

K bodu 1) Předseda seznámil členy s podrobným návrhem rozpočtu a srovnáním jednotlivých kapitol 
s rokem 2021 včetně podrobné důvodové zprávy. Předseda seznámil členy s námitky opozice, které 
vzešly z pracovního jednání zastupitelstva. Jedná se o rozpočtovaný výdaj na prodloužení hasičské 
zbrojnice a dále na přístavbu rampy na deponii, kterou požaduje vedoucí údržby. 

 Všichni členové finančního výboru vzali námitky opozice na vědomí, ale i přes tyto námitky chápou 
oprávněné požadavky na řešení stávající situace a to jak u hasičů, tak na deponii.  Předseda nechal o 
předloženém rozpočtu hlasovat. Všichni členové finančního výboru vyslovili souhlas s předloženým 
návrhem rozpočtu a to jak pro hlavní, tak vedlejší činnost Městské části a doporučili takto navržený 
rozpočet ke schválení ZMČ Praha – Klánovice. 

Pro 4, Proti 0, Zdržel se 0. 

 K bodu 2) Předseda seznámil členy se střednědobým výhledem rozpočtu do roku 2027. Jako prioritu 
pro rok 2022 je nejdůležitější získat financování na dokončení rozestavěných kabin pro sportovce na 
fotbalovém hřišti.  

Všichni členové finančního výboru vyslovili souhlas s předloženým střednědobým výhledem rozpočtu 
do roku 2027 a doporučili ZMČ Praha – Klánovice schválit tento střednědobý výhled rozpočtu.  

Pro 4, Proti 0, Zdržel se 0. 

K bodu 3) Předseda informoval členy finančního výboru o změně způsobu financování sportovních a 
volnočasových spolků, na kterém se domluvily zástupci opozice a koalice a to tak, že není potřeba 
vypisovat grantový program, do kterého se hlásí stále stejné sportovní a volnočasové spolky, které 
působí na území naší Městské části a částky, které se těmto spolkům přes grantový program 
rozdělovali, se rovnou zahrnou do rozpočtu a těmto spolkům budou přiděleny, aniž by musely 
absolvovat zbytečnou administrativu spojenou s grantovým programem. 

Všichni členové vzali tuto informaci na vědomí a vyslovili s tímto novým způsobem financování spolků 
souhlas. 

Pro 4, Proti 0, Zdržel se 0. 

K bodu 4) Různé 

Nikdo z členů FV neměl další body k projednání. 

Předseda FV poděkoval přítomným za účast a jednání finančního výboru ukončil. 

Zapsal: 



7. 2. 2022 

Michal Gabriel 




